
Protokoll fört vid styrelsemöte med Envikens IF 12/6-23 

Närvaro: Michaela Wikberg Gnojek, Kent Jansson, Tommy Back, Anders Wahlén, Anna Olars, Edvin 

Andersmats 

Föregående protokoll 

• Styrelsen behöver jaga minst en till medlem till valberedningen. 

• Det ska undersökas om det finns en plan på att öka intäkter/minska kostnader för 

skidspåren då snöröjningen till Länsberget blivit dyr. 

• Garageprojektet diskuterades utförligt och diskussionen landade i att styrelsen röstade ja till 

att påbörja projektet. 

• Mötet beslutade att föreningen ska ingå avtal med Klubbhuset för inköp av kläder till 

föreningen. 

• Skolklasser får använda konferensrummet kostnadsfritt så länge tid bokas. 

• ”All aktivitet sker på egen risk”-skyltar ska fixas och sättas upp vid ställen där aktiviteter som 

inte täcks av försäkringar från tex spelarlicenser kan utföras. 

  



Valberedningen 

Gunilla Danielsson ges som förslag till medlem för valberedningen. Tommy kollar om intresse finns. 

Rapport från sektionerna  

Inget speciellt att rapportera. 

Ekonomisk rapport 
Saldo: 523 026kr. Disponibelt kapital: 22 973kr.  

Föreningens ekonomi i allmänhet diskuteras. Det är disponibla kapitalet är som synes lågt, och med 

tanke på att bidrag till garagebygget från kommunen har dragits in (se ”Garagebygget” nedan) så är 

det tydligt att ekonomin måste ses över och att föreningen måste se över både inkomster och 

utgifter. Detta tas med till budgetarna i höst. 

Hallen AB 
Håller på att ta in offert för solceller. Kommer innebära lån (ca 1,5Mkr), och lånelöfte finns.  

Städavtal 
Tommy ser över lokalvårdsavtalet som gäller för hallen då det inte uppdaterats på många år och är 

inaktuellt. 

Snöröjning Länsberget 
Faktura för snöröjning har gått iväg till Stora Enso på 17 400kr (ej betalad). Inför nya budgetar i höst 

måste sektionen och styrelsen se över alternativ för att antingen öka intäkter eller minska kostnader.  

Garagebygget 

Kommunen har beslutat att stoppa utbetalning av alla bidrag till föreningar. Däribland de 150 000kr 

som vi räknat med till garagebyggnationen. En ”plan b” för hur byggprojektet ska hantera detta 

bearbetas, i första hand att man bygger så långt pengarna räcker, men även andra alternativ 

kommer att ses över. 

Laget.se 

Vi har fått in ett erbjudande om alternativ till Laget.se (Sportservice AB). Förslaget slås ned då det 

skulle ta allt för mycket tid att byta leverantör, samt att vi i dagsläget är relativt nöjda med den 

lösning vi har. 

Budget 
Innebandy 

Feedback för förtydligande och förklaring till inskickad budget:  

• Arvoden/bensinbidrag ledare, vad ingår? 

• Kläder osv: går det att få in sponsorpengar för detta? 

• Sektionsavslutningar: nödvändigt/går det att minska?  

 

Till nästa styrelsemöte i augusti bjuds Mattias från Innebandy-sektionen in för att diskutera 

budgeten. 

Total budget 

Styrelsen pratar även om att se till att skapa en heltäckande budget för hela föreningen. Förslag: 



skicka ut påminnelse innan höstmötet för att få in alla budgetar från sektionerna. Sedan ska ett extra 

möte införas där man sammanställer denna ”heltäckande” budget. 

Ledare 
Hur ska vi kunna få in fler ledare? Mikaela kommer att undersöka vad som kan erbjudas för att locka 

fler. 

 

 

Nästa möte: Måndag 21/8-23 kl 19:00. Inbjudna: Mattias från innebandy-sektionen samt Helena 

Jansson (DAK). 

 

Edvin Andersmats 


